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本院屬下中學分享各校人工智能應用經驗，並互相
進行交流。
Participants from our affiliated secondary schools 
shared their experiences in AI applications and 
engaged in mutual exchanges.

本院檔案及歷史文化辦公室展示1943年由香港佔領
地總督部簽發的「東華義莊洗骨許可證」。
TWGHs Records and Heritage Office exhibits a 
“Permit to Exhume Remains at Tung Wah Coffin 
Home”, issued by the Governor’s Office of the 
Occupied Territory of Hong Kong in 1943.

本院檔案及歷史文化辦公室主管袁國是小姐獲邀以「活現檔案」為題主持
講座。
Miss June YUEN, Head of Records and Heritage Office, was invited to give 
a talk titled “Discovering Our Archival Resources”.
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東華三院參與香港國際檔案週2025：檔案無界
TWGHs Participated in the Hong Kong International 
Archives Week 2025: Archives Are Accessible
本院檔案及歷史文化辦公室參與由香港檔案學會主辦的年度香港國際檔案週，展出第二次

世界大戰期間的東華三院文獻，以紀念抗戰勝利80周年。

TWGHs Records and Heritage Office participated in the annual Archives Expo organised by the 

Hong Kong Archives Society. To commemorate the 80th anniversary of the victory in the War of 

Resistance, the Office showcased a collection of valuable historical records highlighting this 

significant event.

東華三院人力資源科參加由《明報》JUMP主辦的「JUMP招聘及進修博覽2025」，並

聯同社會服務科向求職者介紹本院職位資料，及於展位即時收取職位申請表及進行面試。

The Human Resources Division of TWGHs participated in the “JUMP Education & Career 

Expo 2025”, organised by Ming Pao JUMP. In collaboration with the Community Services 

Division, information about job opportunities were shared with the visitors, applications were 

collected and on-site interviews were also conducted at the exhibition booth.
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「九型人事管理學」- 學校管理層工作坊
Applying Enneagram Analysis in School Management
為推動校園正向的工作文化，東華三院教育科教職員聯絡

辦公室早前舉辦工作坊，邀請穎匙培訓顧問有限公司首席顧問

蔡學偉先生(前排左三)及林淑穎女士(前排左四)擔任主講嘉賓，

為29位屬校校長、副校長及主任講解如何運用九型人格工具

管理人際關係，以預防及化解衝突。

To foster a culture of positive workplace environment, the 

School Staff Relations Office of the Education Division of 

TWGHs recently organised a workshop. The event featured 

guest speakers Mr. Daniel CHOI (front row, left 3) and Ms. Pinky 

LAM (front row, left 4), both Principal Consultants of Wings 

Training Consultancy Limited. They shared insights with 29 

principals, vice-principals, and senior teachers from the Group’s 

affiliated schools on how to use Enneagram as a practical 

tool for managing interpersonal relationships, as well as for 

preventing and resolving conflicts.
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東華三院中小學人工智能分享會及專業培訓
TWGHs Secondary and Primary Schools 
Artificial Intelligence Seminar and Professional Training
為推動東華三院屬下中學及小學的STEM教育發展，教育科特別邀請香港城市大學首席及常務副校長室協理學務

副校長（數碼學習）、電機工程學教授張澤松博士（左圖）擔任主講嘉賓。張博士於活動中分享了人工智能教學

資源及課堂規劃的見解，並從多角度提供專業意見，協助教師提升教學素養，促進學生的學習成效。

To advance STEM education in TWGHs’ affiliated secondary and primary schools, the Education Division has 

invited Dr. CHEUNG Chak Chung, Ray (left photo), Associate Provost (Digital Learning), Office of the Provost and 

Deputy President and Professor Department of Electrical Engineering of the City University of Hong Kong, to 

serve as the keynote speaker. During the event, Dr. Cheung provided guidance and shared insights on AI teaching 

resources and lesson planning, offering professional advice from multiple perspectives to enhance teaching 

proficiency and improve student learning outcomes.
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JUMP招聘及進修博覽2025
JUMP Education & Career Expo 2025


